
Zápis z jednání Komise kultury č. 1412020
konané dne 9. 9. 2020

Místo konání: zasedací místnost č. l 13 v 1. patře radnice
Zahájení jednání: 17:00 hod.
Ukončení zasedání: l8:00 hod.

Přitomni: Veronika Špalková Kuželová,_ Vlasta Čepičková, Pavel Kappel,
Jan Priester, Martin Smíd, Adéla Zofková, Jitka Rothová, Michal Klich

Omluveni: Radovan Koutský, Petra Vaňková (ďálý host), Jan Mikulecký, Romana
Čekalová, Magdalena Paseková

Hosté: !. Zoth.

Je přítomna rradpoloviční většina ěIenů a komiseje usnášeníschopná.

l. zaháiení iednání a schválení programu

Jednání zahájila předsedlq,ně komise Mgr. veronika Špalková kuželová (dále jen předsedlglně)
přivítáním členů a hostů.

Návrh programu:

1 , Zahájení zasedání a schválení programu
2. Zhodnoceni ,,Dne draka"
3. Augrina musica
4. Festival světla
5. Skladby vánočního programu
6. Plakát - kniha uhříněveských pohádek
7. Různé - Prosaz, vystoupení skup. Akordum, Pokládání věnců
8. Ustanovení termínu další komise na 1 8. l 1. 2020

Komise Rady MČPraha22 schyálila program:
Hlasování: PRo: 7 PRoTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Návrh byl přijat.

2. Zhodnoceni..Dnedraka"

předsedlglně předala slovo přítomným, kteří se podíleli na organizaci ,,Dni draka", aby se lyjádřili
k této akci.

Martin Šmíd
pozitivně ohodnotil proběhlou akci ,,Den draka" především vyzdvihl zapojení místních podnikatelů
v gastronomii.

Mgr. Veronika Špalková Kuželová
se vyjádřila k termínu této akce, zda ponechat tuto akci na poslední víkend v stpnu, nebo v dubnovém
termínu, nepadlo definitivní rozhodnutí,

Adéla Žoíková



akci ohodnotila kladně, hlavně s netradičrrím výběrem kapel, záporné vyjádření k rozpoložení dílniček,
bylo vysvětleno, že dílničky byly úmyslně dány mimo hlavní dění, aby nedošlo k úrazu (střelba
myslivců).

Jan priester
akci hodnotil kladně, špatně rozložený prostor mezi diváky a kapelou, koncerl a gastronomie se
neslučují, v příštích letech doporučil se na toto zaměřit.

Mgr. Pavel Kappel
akci ohodnotil pozitivně, bez problémů.

3. Augrina musica

Martin Šrníd
informoval, že série koncertů je v přípravné fázi, s paní vaňkovou musí domluvit na objednávky a
propagaci koncertů:

1 . koncert se bude konat v neděli 1 l . října 2020 od 19h
2. koncert proběhne l, listopadu 2020 v tutéž hodinu
3. koncert 29. listopadu od 19hod všechny korrcerty se budou konat v kostele Všech sva!ých,

4. Feslival světla

Mgr. Pavel Kappel
informoval komisi, že vše běží podle plánu, zapojeni vúžv, kormak a Metrans, že zasponzorují tuto
akci, je potřeba ještě mnoho dobrovolníků, letáčky již brzy budou, jednoduché gastro bude zajištěno,
budou prodávány za l0 Kč svítící náramky ve prospěch ,,Světlušky.'

5. Sk|adbv vánočního programu

Mgr. Veronika Špalková Kuželová
informovala o výrobě dřevěného Betlému v životní velikosti, letos 5 figur, byl zarezervován tennín 5.
prosince v Divadle U22 na Mikuláše, z důvodů CoVID, neníještě nic víc připraveno, Rybova mše na
Štěpána proběhne, dále proběhne dle info Pana Šmída i troubení.

Ing. Michal Klich
neví, zda se z důvodů COVID bude konat Pouť 31. 10. 2020, není jasné vjakýclr prostorách a na
jakých pozemcích by měly bly't postaveny kolotoče.

plakát - kniha uhříněveských nohádek

Mgr. Vcronika Špalková Kuželová
přeclJožila plakátek, kter,ýnr propaguie tuto litelární sotltěž. tajc rozdělena do tří katcgorií:
žáci 3.-5. třícI, žáci 6.-7. třícl a žáci 8,-9. tříd. 'lónlalajsou prezentována na plakátktr - uzávěrka pro
oclevzdárlí rukopisu.je ]8, l2, 2020. vyhlášení proběhrrc 28. ]. 2021. Přihlášené práce budoLr
anonynlně Irodnocclly porotou a renornovanýnl spisovirtelcrl.



7. Různé
7a, Prosaz

Mgr. Veronika Špalková Kuže lová
seznámila přítomné s pfojektem PROželvy, která spočívá ve spolupráci mezi chráněnými dílnami
Prosaz, z.ú. a nezisk. organizací Chráníme mořské želvy, z. s., byly vymyšleny produkty, které jsou
s tématikou mořských želv, svíčky, mýdla, ekosáčky z biobavlny a certifikací na suché potraviny.
Bude spojeno s akcí ,,Den Zerně". Budou konány přednášky pro ZŠ v Uhříněvsi. Bude se konat
Koncefi v U22 na podporu tohoto Projektu s cílem vybrat ze vstupného co nejvíce na podporu tohoto
olrroženého druhu.

Komise Rady MČPraha22 hlasovala pro podporu akce
Hlasování: PRo: 7 PRoTI: 0 ZDRŽEL SE:0
Návrh byl přijat

7b. Vvstoupení sk. Akordum v Muzeu

paní Mašindová požádala prostřednictvím předsedkyně, zda mtže skupina AKORDUM vystoupit
4. 10. 2020 v Muzeu.

Ing. Michal Klich
předpokládá, že v říjnu by neměl blýt problém, ale je zde špatná akustika, budou se řešit závěsy.

7c, Pokládáni věnců

Ing. Michal Klich
prozatím není před pomníkem vhodný prostor, je zó,e navezena hlína, ale věří, že do tohoto termínu
bude vše připraveno, lystoupí sbor Jiskřička .

Mgr. Veronika Špalková Kuželová
informovala, že akce UCHA ,,Den zbloudilých duší" se bude konat dne l. ll. 2020 od 16 hodin
v Oboře.

7d. NavÝšení rozpočtu na nrovoz Muzea na rok 2021

Mgr. Pavel Kappel
požádal komisi, aby vložila do rozpočtu na rok 2021 navýšení o cca 3OOtisíc korun na provoz Muzea.

Usneseni:
Komise Rady MČPraha22 hlasovala pro navýšeni rozpočtu pro provoz Muzea
Hlasování: PRo: 7 PRoTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Návrh byl přijat.



8. Ustanoveni terminu další komise I8. 1I.2020.

PředsedlEně poděkovala všem přítomným za účast a 1) ] 8, hodin ukončila zasedání komise.

Zapsa,|,d:
tajerlnice komise
Vlasta Čepičková

Ověřila:
přeclscdkyně komise

*,,*L_ h,z

Mgr. Veron ika Špalková-Kuželová Sá,",,/*-tu


